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第十二屆家教會 第一次 家長茶聚 及 募捐物品於開放日義賣 
 
 

為加強家長間的聯繫和經驗分享，以及提昇家長對學校的了解和與學校的合作關係，本會定期舉辦家長茶

聚活動，以此建立平台保持有效的溝通。 今次茶聚的上半部份我們邀請了學校輔導員霍敏琪女士為我們分

享與子女溝通之道。下半部份則就一般家長關心的學生平常事宜及學習經驗，由家教會委員和家長義工一

同和大家分享及研討。歡迎家長就關心的問題發表意見。本會將向校方提出及跟進。歡迎全校家長出席，

茶聚毋須預先報名。 
 
茶聚詳情如下： 
 

日期：2012 年 12 月 8 日（星期六） 
 
時間：下午 2 時 30 分 至 下午 4 時 30 分 
 
地點：本校一樓跳舞室 

 
 
此外，本會將繼續在學校開放日期間，設立由家長、老師和學生義務參與運作的小食亭及義賣攤位。營運

所得將撥作獎學金和慈善用途，並藉此機會讓師生家長一同合作，發揮關愛和服務精神。 而當中義賣物品

均由募捐籌集，希望能集腋成裘，共成美事。 有心的家長可把捐贈物品交到學校辦公室或至電本會秘書（老

師代表）袁小姐查詢安排。 
 
開放日詳情如下： 
 

 日期：  2012 年 12 月 1 日至 2 日（星期六至星期日） 

 時間： 上午 9 時至下午 5 時（星期六） 
下午 1 時至下午 6 時（星期日） 

 地點： 本校 

 
 
任何查詢，請與本會聯絡。謝謝！ 
 

 
 
家教會主席 岑健明 敬約 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
2012 年 11 月 20 日 
_______________________________________________________________________________ 
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November 20, 2012 

 
 

Parents’ Tea Gathering & Donation for PTA Charity Sale 
 

 
To ensure effective communication between parents and the College, the PTA will, as normal, organize a 
Parents’ Tea Gathering as stated below.  The gathering will be divided into two sessions. In the first 
session, the School Counselor, Ms. Savan Fok will share some ideas about enhancing parent-child 
relationships.  The second session will involve experience sharing among parents in all aspects.  We 
will convey and follow up our concerns to the College and Principal directly.  All parents are welcome 
and no pre-registration is required. 
 
 
Details of the gathering are listed below: 

  
Date:  Saturday, December 8, 2012  
Time: 2:30 pm to 4:30 pm 

Venue: 1/F, Dance Studio of the College 

 
 
This year, the PTA will continue to invite volunteers from parents, teachers and students to operate  
snack kiosks and a charity booth in the coming school open days on December 1 and 2.  As usual, all 
profits will be allocated for scholarships and charitable purposes.  Therefore, we would like to appeal for 
your generous donation to the aforesaid Charity Sale to promote the spirit of love and care.  Interested 
parents may forward their donations to the College Office directly or contact our Secretary (Teacher 
Representative) Ms Athena Yuen for details. 
 
 
Details of the Open Days are as follows: 

 

Date:  Saturday and Sunday, December 1 - 2, 2012 

Time: 9:00am – 5:00pm (Sat) 
1:00pm – 6:00pm (Sun) 

Venue: School campus 

 
 
 

Please feel free to contact us if you have questions. 
 
 

 
Mr. SHUM Kin-Ming 
Chairman of PTA 


